
Referat FAU møte 17/11-20 på Teams 

Tilstede: 
Rektor   Nina Hoel Kjærstad 

1B          Yen Thi Hoang 

1B vara Siv-Elisabeth Skjelbred 

2A          Nataliia Lishchyshyna 

2B vara  Inger Aamodt 

3A          Marina Alizi 
3B          Sait Kocakulak 

4A          Lisa Gjertsen 

4B          Maria Sundberg 

5A          Agnieszka Lazewska 

5B          Cathrine Snellingen 

6A          Yvonne Stensrud 

6B          Zeinab Hussein 

7A          Siri Gulpinar 

7B          Geir Hagen 

  
Ninas kvarter: 
Referer til tidligere sak. Elevskade. I denne saken ble det en misforståelse ang transport 
hjem. Rutinene gjelder. 
  
Tilsyn 2016. Fikk et område man skulle utbedre. Gikk på at ansatte var kjent med rutiner. 
Loven ble endret i 2017. Nå er alt på plass. 
  
En elev i 4.kl fikk påvist korona. Hele trinnet gikk 10 dager i karantene. Ingen flere smittet. 
  
Minner alle om å ikke sende barna for tidlig på skolen om morgenen. Kan komme 10 min før 
de starter. Slik kan vi unngå at klassene blander seg. De starter til ulik tid for å klare dette. 
Viktig å stå på sine oppstillingsplasser. 
  
Perioden med Medborgerskap og Demokrati er avsluttet. Dokumentert med bilder. Det 
kommer mere. Evaluert ; mye engasjement. Inntresant og lærerikt. Begynner på neste 
periode; Folkehelse og Livsmestring. 
  
SFO. Ønsket om mer utetid er innfridd.  
4.kl mistet ikke tid hos Snø pga karantenen. Avtalen ble forlenget. 
  
 Nina får tilbakemelding om at det er hyggelig å bli møtt av ansatte ute om morgenen. 
  
Bygging av ny skole. Maria spør om kommunen kan ta med i plan; kjøring til skolen? Nina 
bringer det videre. 
  
Kan skolen tilpasse hjemmeundervisning når elevene må holdes mer hjemme ved feks 
forkjølelse i koronatiden? Føler at barna går glipp av mye ved fravær. 
Nina sier digital undervisning er vanskelig å få til ved korttidsfravær. Men det er viktig med 
god dialog med kontaktlærer. Kontaktlærer kan tipse om hva de jobber med på skolen. 



  
Selve møtet. 
  
Fotografering. Vi blir enige om å velge samme firma som i fjor. 
  
LFAU 28/10. Dro ut på tid. Representanten fra Åsen fikk ikke tatt opp det hun skulle.  
SFO ble tatt opp. Ingen var superfornøyd. 
Fikk ikke snakket om 17.mai. 
Høye tall på mobbing. 
  
Kommunen er tilbakeholden rundt spørsmål om 17.mai. 
Representanter fra kommunen bør få spørsmål på neste LFAU møte. 
  
-Vår egen 17.mai. Foresatte i 4.kl er informert om ansvaret. Men ansvarsgrupper er ikke 
fordelt. Siden alt er så usikkert pga korona. 
 Foresatte i 2.kl har ikke fått beskjed om at de skal hjelpe 4.kl med 17.mai arrangementet. De 
må få informasjon. 
  
-Skoleball 7.kl. Holdes i januar. 7.kl mistet inntekter da det ikke ble Temakvelder med 
kafe`salg i høst. Men de får en fast sum av FAU hvert år. 
  
-Pengegave til elevene. Ta opp i SMU hva elevene ønsker å bruke pengene på. 
  
-Framsnakke Åsen. 
 Aktiviteter på SFO har blitt bedre. Gjenstår litt. 
 5.kl prosjekt. Veldig bra. 
 Heldig i 4.kl. Samme lærer i alle år. Godt samarbeid mellom A og B. Samme lekser, gjør det 
lettere å gjøre lekser med en venn i pararellklassen. Godt pedagogisk opplegg. 
 7.kl. Spennende og motiverende med "hemmelig elev". Elevene får felles belønning hvis den 
eleven læreren tenkte på viser sider man ønsker å se i klasserommet. 
 5B. Følger opp uheldige situasjoner. 
 Foresatt med tre barn på Åsen. Hatt samme lærer lenge. Får ofte oppdateringer om positive 
ting som skjer. 
  
-Facebook, Åsen FAU. Har blitt litt glemt. Nye i FAU melder seg inn. Skal brukes mer heretter. 
  
-Juleavslutning. Blir helt sikkert avlyst. Da hadde det vært hyggelig med adventskalender i 
klassene. FAU kontakter klassekontaktene. 
  
-Klassekasse. Skal ligge et regelement i Infohefte 2020/2021 

 Kommer et tips om hvordan man kan gjøre dette anonymt: Klassekontakter kan dele ut 
tomme konvolutter. Elevene tar med disse hjem. Det er frivillig å bidra. Når konvoluttene 
kommer tilbake til skolen, er det ingen som ser om disse inneholder penger eller ikke. 
-Innkjøp av evt blomster til lærerne til jul, taes av klassekassa. 
  
-Ipad . 1kl. har ikke lekser på ipad. Hvorfor må den være med hjem? Den er fryktelig tung å 
bære for en 1.klassing. Ønsker at skolen tar vare på den. 



  
 Enighet om at det er på tide med evaluering av bruk av ipad i skolen. 
  
-Transponder blir byttet ut med Vigelo etterhvert. 
 


